
Protokół Nr XXXVI/2021
z Sesji Rady Gminy Wilczyce

z dnia 27 stycznia 2022 r.

Sesja zwołana została zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2021 poz.l372 z późno zm).
Obrady rozpoczęto o godz. 9:00 w budynku Urzędu Gminy w Wilczycach.
W sesji uczestniczyli: radni, Wójt Gminy i pracownicy (listy obecności
w załączeniu do protokołu).
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Jan ROŹIniej,
protokołowała przebieg obrad Pani Alicja Król- insp. ds. obsługi Rady Gminy.
Przewodniczący otwierając XXXVI Sesję Rady Gminy poinformował, że na
podstawie art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz. U z 2021 r. poz. 1372 z późno zm.). Obrady Rady Gminy są
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie
internetowej Gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.
Przewodniczący Rady Gminy powitał radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,
Skarbnika Gminy, sołtysów, gości zaproszonych, pracowników Urzędu Gminy,
jednostek organizacyjnych oraz stwierdził, że obrady są prawomocne.
W Sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych co stanowi 93,33%.
Nieobecny na Sesji Rady Gminy radny Grzegorz Burek.

Pkt.3

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od radnego Eugeniusza Polita
wpłynęły 3 wnioski:

W dniu 17 stycznia 2022r. wpłynęły dwa wnioski w sprawie powołania
radnego jako członka w skład Komisji gospodarki finansowej, rolnictwa,
drogownictwa, promocji i rozwoju gospodarczego oraz powołania jako członka
w skład Komisji skarg, wniosków i petycji.

W dniu 20.01.2022r . wpłynął wniosek w sprawie uchylenia uchwał
Nr XXXIV/254/2021 a także Nr XXXIV/255/2021 podjętych dnia 16 grudnia
2021r. na XXIV Sesji Rady Gminy Wilczyce.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść wniosków:
- z dnia 17 stycznia 2022r. w sprawie powołania radnego jako członka w skład
Komisji skarg, wniosków i petycji.
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- z dnia 17 stycznia 2022r. w sprawie powołania radnego jako członka w skład
Komisji gospodarki finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju
gospodarczego

- z dnia 20.0I.2022r. w sprawie uchylenia uchwał Nr XXXIV/254/2021 a także
Nr XXXIV/255/2021 podjętych dnia 16 grudnia 2021r. na XXIV Sesji Rady
Gminy Wilczyce.

Radny Stanisław Kolasiński zwrócił uwagę, że sprawa radnego Eugeniusza
Polita i jego odwołania z Komisji Rady Gminy była już wcześniej
rozpatrywania przez Radę Gminy i zdaniem radnego nie ma nowych
przesłanek, które powinny skłonić Radę Gminy Wilczyce do
zajmowania się ponownie tym tematem i zmiany swojego stanowiska.
W związku z tym zasadnym jest, aby Rada Gminy wnioski radnego
Eugeniusza Po lita odrzuciła.

Radny Janusz Pietraszewski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy
o przedstawienie treści uzasadnienia do wniosku w sprawie uchylenia uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że nie musi czytać uzasadnienia,
ponieważ każdy radny otrzymał, wnioski były czytane na Komisjach, radny je
otrzymał i powinien się zapoznać.

Pomiędzy Przewodniczącym Rady Gminy a radnym Januszem
Pietraszewskim wywiązała się dyskusja w sprawie.

Przewodniczący rady Gminy zwrócił się do radnego PoIita o zadawanie pytań
do porządku obrad.

Radny Eugeniusz Polit zwrócił Się do Przewodniczącego Rady Gminy,
powiedział, że to co kolega radny Pietraszewski zapytał, obowiązkiem
Przewodniczącego jest przeczytanie uzasadnienia do wniosku, są przepisy mówią
co wolno radnemu co może co powinien zrobić, radny w dalszym ciągu zawracał
się do Przewodniczącego o przeczytanie uzasadnienia odnośnie odwołania
radnego.
Pomiędzy Przewodniczącym a radnym wywiązała się dyskusja podczas której
Przewodniczący Rady Gminy zwracał radnemu uwagę aby zadał pytania na
temat. Radny w dalszym ciągu prosił o przeczytanie uzasadnienia odnośnie
odwołania radnego.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że każdy radny otrzymał wnioski
i j e i przeczytał.
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Następnie radny Eugeniusz Polit zadał pytanie Przewodniczącemu Rady,
dlaczego nie czyta uzasadnienia i poprosił o przeczytanie.

Przewodniczący Rady ponownie odpowiedział, że wszyscy radni dostali
wnioski, nie musi czytać.

Radny Leszek Sałata powiedział, że radny Polit powiedział aby przedstawić
treść uzasadnienia, radny uważa, że opozycja radnych się spotyka na okrągło,
złożyli pismo i wiedzą co jest napisane, tylko upierają się aby było przedstawione
na sesji Rady Gminy.

Innych zapytań radni nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosownie wniosek w sprawie
przyjęcia wniosku o powołanie jako członka w skład Komisji skarg, wniosków
i petycji radnego Eugeniusza Polita.

Radni nie zgłosili zapytań.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek, zwrócił się do
radnych o oddanie głosu przez naciśniecie przycisku

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnego Eugeniusza Polita czy głosuje.

Radny Eugeniusz Polit odpowiedział, że jest to sprawa radnego i wstrzyma się
od głosu.

"Za" głosowało 3 radnych, "przeciw" 10 radnych, " wstrzymało się"- I radny.
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wniosek został odrzucony.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosownie wniosek w sprawie
przyjęcia wniosku o powołanie jako członka w skład Komisji gospodarki
finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju gospodarczego radnego
Eugeniusza Polita.

Radni nie zgłosili zapytań.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek, zwrócił się do
radnych o oddanie głosu przez naciśniecie przycisku.
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"Za" głosowało 3 radnych, "przeciw" 10 radnych, " wstrzymało się" _ l radny.
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wniosek został odrzucony

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosownie wniosek w sprawie
przyjęcia wniosku o uchylenie uchwał Nr XXXIV/254/2021 oraz Nr
XXXIV/255/2021 podjętych na XXIV Sesji Rady Gminy Wilczyce w dniu 16
grudnia 2021 r.

Radny Eugeniusz Polit zabrał głos i zapytał w sprawie procedury głosowania.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że jest urządzenie w którym są
przyciski i głosujemy poprzez naciśniecie przycisku, tak do tej pory odbywało się
głosowanie.

Radny Janusz Pietraszewski zapytał Przewodniczącego Rady o czym ta uchwała
mówi.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, ze radny czytał i wie o czym
uchwała mówi, następnie Przewodniczący powiedział, że głosujemy o uchylenie
uchwał, zwrócił się do radnych o oddanie głosu.

Innych zapytań radni nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek, zwrócił się do
radnych o oddanie głosu przez naciśniecie przycisku.

"Za" głosowało 3 radnych, "przeciw" 10 radnych, " wstrzymało się"- l radny.
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wniosek został odrzucony

Wypowiedzi opublikowane sq w pełnej wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy,
które udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie
www.bip. wilczyce.pl

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek
obrad:
l) Otwarcie Sesji i powitanie.
2) Stwierdzenie quorum.
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3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
5) Informacja Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
6) Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za 2021 r.
7) Sprawozdanie Komisji stałych Rady Gminy za 2021 r.
8) Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
9) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Wilczyce na lata 2022-2027
b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2022 rok,
c) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego

w Kielcach skargi Panów Adama Krakowiaka, Edwarda Trznadla, Janusza
Pietraszewskiego, Eugeniusza Polita na uchwałę Rady Gminy Wilczyce Nr
VII/64/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości
miesięcznej zryczahowanej diety dla radnych Rady Gminy Wilczyce,
zmienioną uchwałą Nr XV/l 18/2020 Rady Gminy Wilczyce z dnia 7 lutego
2020 r., zmienioną uchwałą XXIV /178/2020 Rady Gminy Wilczyce z dnia
30 grudnia 2020 r., zmienioną uchwałą XXVII/200/2021 Rady Gminy
Wilczyce z dnia 17 marca 202Ir,.

d) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej
Straży Pożarnej,

e) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty
przez rolników i ich domowników,

f) wprowadzenia zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczycach,
10) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych
przez Gminę Wilczyce za 2021 rok.

II)Wolne wnioski i informacje.
12) Sprawy różne.
13) Zakończenie obrad.

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony porządek
obrad, zwrócił się do radnych o oddanie głosu przez naciśniecie przycisku.

"Za" zatwierdzeniem porządku obrad głosowało - 14 radnych, "przeciw" _
O radnych, wstrzymało się" - O radnych ( wykaz głosowania imiennego
w załączeniu ).

Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.
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Pkt. 4

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 4 punktu porządku obrad
- przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Protokół z XXXV Sesji Rady
Gminy z dnia 30 grudnia 2021r. znajduje się do wglądu u insp. ds. obsługi Rady
Gminy, jest opublikowany na stronie internetowej Urzędu Gminy w BlP.
Każdy zainteresowany może zapoznać się z treścią protokołu. Radni nie wnieśli
zapytań, nie wnioskowali o odczytanie protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.

"Za" przYJęciem protokołu
-o radnych, "wstrzymało się"
w załqczeniu do protokołu).

głosowało 14 radnych, "przeciw"
O radnych ( wykaz głosowania imiennego

Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.

Pkt. 5

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności między sesjami.
Poinformował, że w dniu 8 lutego będzie rozstrzygnięcie przetargu na remont
dróg z programu polski ład, dostaliśmy dofinansowanie na poziomie 8 mln. zł.
Jeżeli uda się wyłonić Firmę to zadania realizowane będą przez okres 2 lat.
Do dnia 15 lutego będziemy składać kolejne wnioski z Programu Polski Ład, tych
wniosków będziemy składać trzy. Jeden wniosek będzie dotyczyć inwestycji
drogowych na kwotę ok. 5 mln. zł. , i do tego 2 kolejne wnioski w tym jeden
wniosek złożymy na kwotę 3 mln. zł z programu dotyczącego tych gmin, gdzie
wcześniej były PGR-y.
Wjednym wniosku będzie wpisane zadanie z poprzedniego roku dotyczyć będzie
budowy świetlicy w miejscowości Przezwody, w ubiegłym roku firma po
przetargu nie podpisała umowy i zadanie zostało przełożone na ten rok.
Trwa remont świetlicy środowiskowej w miejscowości Tułkowice, zadanie

zostanie zakończone w miesiącu lutym br. Od m-ca lutego zajęcia prowadzone z
dziećmi w świetlicy w Wilczycach przeniesione zostaną do świetlicy
w Tułkowicach.
Urząd Gminy pracuje w trybie zamkniętym związane jest to z obostrzeniami

epidemiologicznymi i obowiązującymi wytycznymi. Ograniczenie jest tylko
wejścia mieszkańców do urzędu.
Planowane były zebrania wiejskie, ale sytuacja epidemiologiczna nie pozwala

na ich zorganizowanie.
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Przed nami nowy budżet, nowe zadania do realizacji i kolejne środki finansowe
które będziemy mogli pozyskiwać. Zobaczymy jakie będziemy mieli możliwości
finansowe, dotyczy to wkładu własnego naszej gminy, jakie będą rozstrzygnięcia
pierwszych przetargów na wykonanie zadań inwestycyjnych, jaka będzie kwota
po przetargach. Rozstrzygnięcie przetargów będzie początkiem miesiąca lutego.
Nie tak dawno otrzymaliśmy środki finansowe z gospodarki wodno- ściekowej
na gospodarkę wodno-ściekową 2 300,000 zł i 300 tys. zł na gospodarkę
wodną. Planowaliśmy 2300,000 zł przeznaczyć na przydomowe oczyszczalnie
ścieków, ale okazuje się ze środki finansowe nie mogą być wydatkowane na to
zadanie, mogą być przeznaczone na budowę np. kanalizacji sieciowej lub
budowę jednej zbiorowej oczyszczalni ścieków. Pisaliśmy pismo o przeznaczenie
tych środków na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, czekamy na
odpowiedź, jeśli zgoda będzie to będziemy realizować to zadanie.

Ogłosiliśmy przetarg na remont Hydroforni w miejscowości Gałkowice _
Ocin, Firma wygrała przetarg ale odstąpiła od podpisania umowy. W związku
z tym będziemy ogłaszać kolejny przetarg na remont Hydroforni i ujęcia wody
w miejscowości Gałkowice-Ocin.

Wpłynęło pismo od Stowarzyszenia Sołtysów Ziemi Kieleckiej w sprawie
konkursu "Sołtysa Roku Województwa Świętokrzyskiego". Zjazd Sołtysów
planowany jest na dzień 25.06.2022r w Wąchocku. Wójt Gminy zwrócił się do
sołtysów o zorganizowanie spotkania po Sesji Rady Gminy i wytypowanie sołtysa
z naszej Gminy do udziału w Konkursie Sołtysa Roku".

Informacja Wójta Gminy opublikowana jest w pełnej wersji nagrania obrad
Sesji Rady Gminy, które udostępnionejest w Biuletynie Informacji Publicznej na
stronie www.bip. wilczyce.pl

Pkt.6

Jan Roźmiej - Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie za
2021 rok (sprawozdanie w załączeniu).

Pkt. 7.

Radny Stanisław Kolasiński -Przewodniczący komisji gospodarki finansowej,
rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju gospodarczego przedstawił
sprawozdanie za 2021 r. (sprawozdanie w załączeniu).

Radny Jan Juda -Przewodniczący Komisji ochrony środowiska, oświaty,
kultury, sportu, zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego przedstawił
sprawozdanie za 2021 r. (sprawozdanie w załączeniu).
Radny Kazimierz Płaza - Przewodniczący Komisji rewizyjnej przedstawił
sprawozdanie za 2021 r. (sprawozdanie w załączeniu).
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Radny Szymon Żyła - z-ca Przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji
przedstawił sprawozdanie za 2021 r. (sprawozdanie w załqczeniu).

Pkt. 8

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego 8 punktu
porządku obrad - opinii Komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącego wspólnego
posiedzenia Komisji o przedstawienie protokołu z posiedzenia.

Radny Jan Juda - Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji gospodarki
finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju gospodarczego
i Komisji ochrony środowiska, oświaty, kultury, sportu, zdrowia, spraw
socjalnych i porządku publicznego, przedstawił Protokół Nr 1/2022 z dnia
25 stycznia 2022 r.( protokół w załqczeniu)

Pkt.9

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego 9 punktu
porządku obrad - rozpatrzenia projektów i podjęcia uchwał:

a) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniająca
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Wilczyce na
lata 2022-2027,

Radny Adam Krakowiak zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy
o przedstawianie projektów uchwał w sposób szczegółowy, ponieważ Y. składu
Rady nie uczestniczy w pracach Komisji w związku z tym nie do końca radni
są zorientowani o co w tych uchwałach chodzi. Zdaniem radnego taka
informacja również przyda się gościom obecnym na sali czyli sohysom a za
pomocą mediów społeczeństwo nasze dowie się na czym polega praca
i nad czym obraduje Rada Gminy Wilczyce. Radny jeszcze raz zwrócił się do
Przewodniczącego Rady Gminy o dokładne przed głosowaniem
przedstawianie projektów uchwał.

Radny Leszek Sałata nawiązał do wypowiedzi radnego, powiedział, że jak nie
był w żadnej komisji pytał radnego kiedy był Przewodniczącym Rady Gminy
o uchwały, powiedział, że jest napisane w uzasadnieniu, na tym rozmowa się
zakończyła, zdaniem radnego nie warto jest tłumaczyć jest uzasadnienie do
uchwały.
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Radny Adam Krakowiak zwrócił się do Przewodniczącego i Rady Gminy,
przeprosił, powiedział, że WÓwczas pomylił się, powinien uchwały
wytłumaczyć w związku z tym wyciąga wnioski i prosi obecnie o tłumaczenie.

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że każdy ma uchwałę i uzasadnienie,
czyta i wszyscy wiedzą o co chodzi, więc nie ma co czytać.

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania projektu uchwały
zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy
Wilczyce na lata 2022-2027,

Radni nie zgłosili innych zapytań do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXV1/264/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie
Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Wilczyce na lata 2022-2027,

"Za" podjęciem uchwały głosowało
Oradnych, "wstrzymał się" - Oradny.

10 radnych, Przeciw"-"

b) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2022 rok

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXVI1265/2022 w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2022 rok,

"Za" podjęciem uchwały głosowało
Oradnych, "wstrzymał się" - Oradnych.

14 radnych, Przeciw"-"

c) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Kielcach skargi Panów Adama Krakowiaka, Edwarda Trznadla, Janusza
Pietraszewskiego, Eugeniusza Polita na uchwałę Rady Gminy Wilczyce Nr
VII/64/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości
miesięcznej zryczałtowanej diety dla radnych Rady Gminy Wilczyce,
zmienioną uchwałą Nr XV1118/2020 Rady Gminy Wilczyce z dnia
7 lutego 2020 r., zmienioną uchwałą XXIV!l78/2020 Rady Gminy Wilczyce
z dnia 30 grudnia 2020 r., zmienioną uchwałą XXVII/200/2021 Rady Gminy
Wilczyce z dnia 17 marca 2021r,.
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Radny Edward Trznadel powiedział, że w dokumentach, które radni otrzymali
nie otrzymali tej skargi, informacji, zapytał czy Przewodniczący Rady
i członkowie Rady przeczytali tą skargę, wiedzą o co w niej chodzi, to radni się
do tego ustosunkują.

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że uchwała była procedowana na
Komisjach, członkowie Komisji wiedzą o co chodzi.

Radny Edward Trznadel ponownie zadał pytanie czy Pan Przewodniczący
czytał tą skargę, czy radni czytali skargę o której mamy głosować i o której mamy
mówić.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że skarga była czytana, wiemy
o co chodzi i będziemy głosować.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi
Panów Adama Krakowiaka, Edwarda Trznadla, Janusza Pietraszewskiego,
Eugeniusza Polita na uchwałę Rady Gminy Wilczyce Nr VII/64/20 19 z dnia 30
maja 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej zryczałtowanej diety
dla radnych Rady Gminy Wilczyce, zmienioną uchwałą Nr XV/l18/2020 Rady
Gminy Wilczyce z dnia 7 lutego 2020 r., zmienioną uchwałą XXIV/l78/2020
Rady Gminy Wilczyce z dnia 30 grudnia 2020 r., zmienioną uchwałą
XXVII/200/2021 Rady Gminy Wilczyce z dnia 17 marca 2021 r,.

Radny Edward Trznadel ponownie zaznaczył i poprosił o wyjaśnienie, dlatego,
że skargę, która radni napisali dotyczy procedowania uchwał, które były
procedowane niezgodnie z prawem, dlatego zwrócili się do Sądu o wyjaśnienie
w tej sprawie.

Radny Eugeniusz Polit powiedział, że jest tu proste pytanie, które zadaje radny
Edward Trznadel, napisali skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego,
dlatego, że 4 uchwały są podjęte niezgodnie z prawem. Sąd zwrócił się do rady
o wydanie opinii, dlatego proszą tylko o przeczytanie uzasadnienia do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy zwracał się do radnego o zadanie pytania do
uchwały.

Radny Eugeniusz Polit w dalszym ciągu zwracał się do Przewodniczącego rady
Gminy o przeczytanie uzasadnienia do uchwały, jest to obowiązkiem
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Przewodniczącego Rady Gminy.

Zdaniem Przewodniczącego Rady Gminy jest, że to Sąd rozstrzygnie czy
uchwały są podjęte zgodnie z prawem, rada nie jest od tego.

Innych zapytań do projektu uchwały radni nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi
Panów Adama Krakowiaka, Edwarda Trznadla, Janusza Pietraszewskiego,
Eugeniusza PoEta na uchwałę Rady Gminy Wilczyce Nr V1I/64/2019 z dnia 30
maja 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej zryczahowanej diety dla
radnych Rady Gminy Wilczyce, zmienioną uchwałą Nr XV/118/2020 Rady
Gminy Wilczyce z dnia 7 lutego 2020 r., zmienioną uchwałą XXIV/I 78/2020
Rady Gminy Wilczyce z dnia 30 grudnia 2020 r., zmienioną uchwałą
XXV1I/200/202I Rady Gminy Wilczyce z dnia 17 marca 2021 r,.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXVI/266/2021 w sprawie przekazania do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Panów Adama
Krakowiaka, Edwarda Trznadla, Janusza Pietraszewskiego, Eugeniusza Polita
na uchwałę Rady Gminy Wilczyce Nr V1I/64/20I9 z dnia 30 maja 2019 r. w
sprawie ustalenia wysokości miesięcznej zryczałtowanej diety dla radnych Rady
Gminy Wilczyce, zmienioną uchwałą Nr XV/118/2020 Rady Gminy Wilczyce z
dnia 7 lutego 2020 r., zmienioną uchwałą XXIV/I78/2020 Rady Gminy
Wilczyce z dnia 30 grudnia 2020 r., zmienioną uchwałą XXV1I/200/202I Rady
Gminy Wilczyce z dnia 17 marca 2021 r,.

"Za" podjęciem uchwały głosowało
Oradnych, "wstrzymał się" -1 radnych.

13 radnych, . ""przeCIW -

d) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży
Pożarnej,

Radny Janusz Pietraszewski zgłosił wniosek formalny o podwyżkę
ekwiwalentu dla strażaków dotyczy uczestnictwa w szkoleniach pożarniczych.
Kwota dotychczasowa 7 zł, jest mało za szkolenie, propozycja radnego jest taka
aby ekwiwalent za szkolenia podnieść do kwoty 14 zł.

Radny Eugeniusz Polit podziela pogląd radnego Janusza Pietraszewskiego,
powiedział, że aby ewentualnie straż ochotnicza funkcjonowała na naszym
terenie należałoby zachęcić młodych strażaków, rzeczywiście stawki
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ekwiwalentu są niski , jeżeli nas stać na podwyżkę w innych sektorach to
i strażakom należałoby je podnieść.
Radny powiedział, że rada powinna się zając również tematem w sprawie
uposażenia finansowego dla Komendanta gminnego. Radny zadał pytanie do
Przewodniczącego Rady zapytał dlaczego w uchwale nie ma nic w tym zakresie,
i nic się o tym nie mówi ,a radny chciałby wiedzieć ile Komendant gminny
zarabia. Radny wspomniał o podwyżce w innych sektorach.

Innych zapytań do projektu uchwały radni nie zgłosili.

Wójt Gminy w nawiązaniu do złożonego wniosku w sprawie podwyżki
ekwiwalentu odpowiedział, że jest ten temat rozważany i rada gminy się do tego
tematu przychyli i również popiera wniosek radnych. Wójt nadmienił, że
rzeczywiście zainteresowanie młodych ludzi do straży jest małe. Natomiast jeśli
chodzi o inne sektory, Wójt nie wie o jakie sektory radnemu chodzi i Wójt nie
radnemu nie odpowie na pytanie.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXV1/267/2022 w sprawie ustalenia ekwiwalentu
pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej,

"Za" podjęciem uchwały głosowało
O radnych, "wstrzymał się" - O radnych.

14 radnych, Przeciw"-"

e) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i
ich domowników,

Radny Janusz Pietraszewski zapytał, gdzie jest wyznaczone miejsce do
prowadzenia handlu.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że na placu na wprost Urzędu
Gminy.

Innych zapytań radni nie zgłosili do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXV1/268/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca
do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników,
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"Za" podjęciem uchwały głosowało
O radnych, "wstrzymał się" -o radnych.

14 radnych, "przeciw" -

1)Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczycach

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXV/263/2021 w sprawie wprowadzenia zmian
w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczycach

"Za" podjęciem uchwały głosowało
O radnych, "wstrzymał się" -o radnych.

14 radnych, Przeciw"-"

Uchwalone uchwały wraz z wykazem imiennych głosowań do uchwał
w załqczeniu do protokołu).

1JYpowiedzi opublikowane sq w pełnej wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy,
które udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie
www.bip. wilczyce.pl

Pkt.l0

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 10 pkt. porządku obrad
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez
Gminę Wilczyce za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali,
analizowane było na wspólnym posiedzeniu Komisji.

Radny Edward Trznadel zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy,
nawiązał do omawiania projektów uchwał i powiedział, że można przeczytać
sprawozdanie, należy się przygotować ..

Radny Leszek Sałata odpowiedział radnemu Trznadlowi, że który
przewodniczący omawiał projekty uchwał.

Innych zapytań radni nie wnieśli do sprawozdania z wysokości średnich
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego
w szkołach prowadzonych przez Gminę Wilczyce za 2021r., przyjmując
sprawozdanie bez uwag.
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Pkt. 11

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji l l punktu porządku obrad
wolne wnioski i informacje.

W punkcie tym radni nie zabrali głosu.

Pkt.12 - Sprawy różne

W sprawach różnych głos zabrali:

Radny Adam Krakowiak zapytał w sprawie pakietu osłonowego, na czym
polega.

Radny Edward Trznadel zapytał w spraWIe przetargu na drogi, poprosił
o przedstawienie wykazu tych dróg.

Radny Eugeniusz Polit zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady
Gminy i Wójta w sprawie złożonych wniosków na wykonanie zadań
inwestycyjnych , dotyczy złożonego wniosku w sprawie założenia lampy
oświetlenia ulicznego , przesunięcia środków finansowych w budżecie gminy
odnośnie oświetlenia, oraz w sprawie remontu drogi w miejscowości Łukawa
w kierunku Hydroforni i wykonanie drogi asfaltowej w kierunku cmentarza.

Radny Edward Trznadel zapytał w sprawie wynagrodzenia komendanta
Gminnego.

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, w sprawie dodatku
osłonowego, jest informacja na stronie internetowej Gminy, są materiały
informacyjne, są informacje w tym temacie w telewizji i prasie.
Następnie Wójt Gminy wymienił drogi które będą remontowane
w poszczególnych zadaniach:
- w ramach zadania pierwszego:
droga gminna nr 395012T ,nr 395066T, nr 395053T, nr 395037T ,droga gminna
wewnętrzna nr działki 470 , droga wewnętrzna nr działki 147
- w ramach zadania drugiego:
droga gminna nr 395005T , nr 395022T
- w ramach zadania trzeciego:
droga gminna nr 39500 lT, nr 3950 l lT, 395052T , droga gminna wewnętrzna nr
działki 3 l 6 ,

nr 321 i nr 320, droga gminna nr 395062T , nr 395029T, nr 395036T,
nr395025T,nr395049T.
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W sprawie placu handlowego, będzie na wprost Urzędu Gminy przed
budynkiem remizy OSP w Wilczycach, teren jest monitorowany.
W sprawie oświetlenia wybierane są miejsca zbiorowe, przyjdzie czas na
uzupełnienie miejsc pojedynczych.

W sprawie wynagrodzenia Komendanta Gminnego, Wójt dokładnie nie
pamięta gdzieś około 700-800 zł, jeśli radni chcą informacja będzie
przygotowana na następną Sesję Rady Gminy, uchwała, która była dziś
podejmowana, jest to ekwiwalent dla strażaków, w tej uchwale nie jest
przyjmowane wynagrodzenie dla komendanta.

Radny Edward Trznadel podziękował Wójtowi Gminy za wyczerpującą
informację.

Radny Eugeniusz Polit zabrał głos w spraWIe założenia lamp, wymienił
miejscowość Ocinek iŁukawę Zakrzacze.

Radny Dariusz Chmiel powiedział, że radny Polit wypomina lampy w Ocinku,
które mają mniejszą moc, było robione ogrzewanie w budynku remizy
w Wysiadłowie radny powiedział po co je robić, też przeszkadzało to radnemu.

Wypowiedzi opublikowane sq w pełnej wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy,
które udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie
www.bip. wilczyce.pl

Pkt. 13)

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad o godz. 10:36 Przewodniczący Rady
Gminy zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy.

Link do pełnej wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy udostępniony jest
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie www.bip.wilczvce.pl

Protokołowała: Alicja Król

RADA GM' Y
WILCZYCE
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